
學校名稱：University of A Coruña (Universidad da Coruña) 

*請留意，每年分為兩次申請出國交換，時間約為每年的 3/4 月與 9/10 月 

申請細節資訊請參考 本處網頁：國際交流→出國交換/雙聯→校內甄選簡章 

 

 
1.建校年份：1989 

2.學生人數：約 19000 名 

3.網站：https://www.udc.es/ 

簡介： 

The University of A Coruña 拉科魯尼亞大學是 1989 年建立的公立大學，位於西

班牙加利西亞自治區的拉科魯尼亞市。目前，拉科魯尼亞大學有 2個分校：拉

科魯尼亞和費羅爾。其中拉科魯尼亞分校有 7 個校區，費羅爾分校有 2 個校區。 

該校設有建築學高等技術學院、道路港口工程高等技術學院、航海與機械高等

技術學院、建築技術學院、理學院、傳播學院、教育學院、健康科學院、運動

與體育學院、法學院、經濟與商學院、物理治療學院、社會學院、語言學院與

資訊學院等。 

 
The University of A Coruña was founded in 1989. The University of A Coruña has 

campuses in A Coruña and in Ferrol, two beautiful coastal cities in the Northwestern 

Spain. 

The University of A Coruña is highly committed with internationalization. Every year, 

more than 500 international researchers and students come to the UDC thanks to a 

similar number of bilateral exchange agreements, special programmes and joint titles. 

It offers more than 100 bachelor, master and doctoral degrees in most of fields of 

knowledge. All of them adapted to the European Credit Transfer System and 

officially recognized all around the European Higher Education Area. 

 
資料來源：維基百科 
https://www.udc.es/en/ori/conoce_la_udc/ 


